
Notulen Presidium 2022-2026

Datum 23-01-2023

Tijd 19:30-20:30

Locatie Raadzaal

Voorzitter L.J.E.M. van Riswijk

Aanwezigen C.P.J.M. van Aken, N. Niebuur-Sluiter, J. de Nooij, E. Vernes, P.A. 
Vos, P.M.W. Pollmann, L. van der Velden, T.G.H. Boekhorst, H.L.M. 
Meijer, L.J.E.M. van Riswijk (burgemeester), I.M. van Dijk (griffier),  
R.Heemsbergen (griffie)

Afwezigen M. Witjes, met vermelding

N. van Dellen, zonder vermelding

1. Opening en mededelingen

Mededeling voorzitter: de heer Witjes heeft laten weten niet aanwezig te zijn.

De heer Van Dellen is afwezig, zonder bericht.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Mededelingen van de griffier:

• Nieuwe verordening Rekenkamercommissie
Besloten wordt deze in de komende vergadering van het Presidium te 
agenderen en vervolgens voor te leggen aan de raad in de vergadering 
van 29 maart 2023. In deze vergadering kunnen dan ook de twee leden 
van de Rekenkamer benoemd worden.

• Overschrijding ICT
Doordat er meer raads- en commissieleden hebben gekozen voor een 
laptop dan was ingeschat wordt het ICT budget 2022 voor de raad 
overschreden.

• Vernieuwing microfoons/stemkasten en uitbreiding raadszaal
Het aantal inwoners van de gemeente is inmiddels meer dan 45 
duizend. Na de verkiezingen van 2026 bestaat de raad daardoor uit 29 
raadsleden. Als gevolg hiervan moet de raadszaal aangepast worden. 



De huidige microfoons zijn afgeschreven en er zijn nog maar beperkt 
onderdelen voor vervanging beschikbaar. Na de zomer komt er een 
voorstel voor uitbreiding van de raadszaal en vervanging microfoons 
met daarbij een inzicht in het benodigde budget.
Naar aanleiding van deze mededeling vraagt dhr. Pollmann of naast de 
raadszaal ook andere ruimten voorzien kunnen worden van een 
ringleiding voor slechthorenden. Bijvoorbeeld de Patio en de 
Evenementenhal. Ook vraagt hij aandacht voor het beperkte aantal 
invalidentoiletten in het gebouw.

• Update verkiezingen maart 2023
Het memo van de griffier over uitingen in de openbare ruimte is via 
Provinciale Staten met de campagneleiders gedeeld. Deze informatie is 
ook 0nline te raadplegen via de website gemeente Zevenaar.
De uitslagenavond is in Arnhem. Het tellen van de in Zevenaar 
uitgebrachte stemmen is in Zevenaar evenals de bekendmaking van de 
lokale resultaten.

• Het raadsvoorstel benoeming interim griffier wordt toegevoegd aan de 
agenda van 1 febr.

2. Vaststellen notulen vorige vergadering

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

• Naar aanleiding van de notulen:
Mw. Van Dijk:
➢ De opdracht voor de vergaderscan is uitgezet. Wordt vervolgd.
➢ Er wordt een nieuwe schakelkast geplaatst waardoor de 

geluidsinstallatie gelijktijdig in de Raadzaal en in de Patio 
gebruikt kan worden.

➢ De RID zal updates zoveel mogelijk in het weekeinde plaats 
laten vinden maar door de bezetting bij de RID is dit niet altijd 
mogelijk.

3. Proces- en werkafspraken huidige manier van inspraak

Dit onderwerp is besproken aan de hand van het memo Procesafspraken 
inspraak.

Conclusie: 



• De aparte inspraakavonden komen te vervallen. De inspraak zal vanaf 
de cyclus van februari 2023 plaatsvinden voorafgaand aan de 
inhoudelijke behandeling van de onderwerpen in de 
commissievergaderingen.

• Bij veel inspraak wordt er een extra avond belegd met instemming van 
de agendacommissie.

• Er komt meer ruimte voor gesprek, naast verhelderende vragen mogen 
partijen ook aangeven wat ze van een ingebracht idee vinden. Dit 
gebeurt ten alle tijden op een respectvolle manier.

• De griffie gaat onderzoeken of de vergoedingen die commissieleden 
ontvangen verruimd kunnen worden en of het in het verlengde daarvan 
mogelijk is om per partij 2 leden af te vaardigen naar een commissie 
ongeacht het aantal raadszetels

4. Raadsvoorstel aanpassingen Regelement van Orde

Conclusie: 
• het raadsvoorstel wordt ongewijzigd geagendeerd voor de 

raadsvergadering van 1 februari 2023.
• Enkele wijzigingen ter verduidelijking worden meegenomen door de 

griffier en verwerkt in het voorstel.

Dhr. Vos kondigt een amendement aan ten aanzien van het raadsvoorstel.

5. Rondvraag

Mw. De Nooij: wil een vraag stellen/opmerking maken over de rondvraag bij 
de commissie Samenleving van 17 januari j.l. Aangezien niet alle leden van het 
Presidium aanwezig zijn zal mw. De Nooij de vraag/opmerking bewaren voor 
de volgende vergadering.

Dhr. Boekhorst: stelt voor om het 1-jarig bestaan van de raad te vieren met 
een informeel samenzijn. Hij vraagt de andere fractievoorzitters naar hun 
gedachten hierover. 

Antwoord: De leden van het Presidium adviseren dhr. Boekhorst om na te 
gaan of er belangstelling voor is bij de raads- en commissieleden.
In het griffiebudget is ruimte voor één informele raadsbijeenkomst per jaar



Dhr. Van Aken: Vraagt nogmaals aandacht voor raadsvoorstellen over 
wijzigingen in een verordening. Hij verzoekt om het toevoegen van een 
duidelijk overzicht van de voorgestelde veranderingen.

Antwoord: de voorzitter zal de portefeuillehouders hierop wijzen.

Dhr. Pollmann: vraagt aandacht voor het indienen van Punten van orde bij de 
commissievergaderingen. Deze moeten voorafgaand aan de 
commissievergadering worden voorgelegd. In de vergadering wordt 
vervolgens alleen gesproken over het wel of niet plaatsen van dit onderwerp 
op de agenda van de volgende vergadering.
Mw. Van Dijk onderschrijft de opmerking van dhr. Pollmann

Antwoord: de commissievoorzitters zal gevraagd worden deze regels te 
handhaven.

Dhr. Meijer spreekt zijn teleurstelling uit over het feit dat de commissieleden 
weer niet zijn uitgenodigd voor het samenzijn van college en raadsleden 
voorafgaand aan de Nieuwjaarsreceptie. Dit was, voor corona, wel 
gebruikelijk.

 Antwoord: Dhr. Van Riswijk zegt toe dat deze gewoonte hersteld zal worden.

6. Sluiting
De voorzitter bedankt de fractievoorzitters voor hun bijdrage aan dit overleg 
en sluit de vergadering om 20:59 u.


